
 

 

Zápis č. 1/22 

z  1. zasedání  zastupitelstva obce Pňov-Předhradí konaného dne 14.11.2022 

Přítomni: dle presenční listiny 

Program: 

 

 
1. Zahájení – doplnění a schválení programu  

2. Určení ověřovatelů zápisu 

3. Schválení zápisu z ustanovujícího zasedání ze dne 17.10.2022 

4. Rozpočtové opatření č. 9 

5. Projednání návrhu rozpočtu obce Pňov-Předhradí na rok 2023 

6. Delegování členů zastupitelstva k zastupování obce v rámci SOJP 

7. Projednání žádosti Mateřské školy Pňov-Předhradí o čerpání šablon na 

asistenta pedagoga od 1.1.2023 

8. Projednání partnerské smlouvy - Pakt starostů Podlipanska pro klima a energii  

9. Projednání ceny vodného na rok 2023 

10. Projednání zveřejnění záměru pronájmu částí pozemků p.č. 107/61 a p.č. 1195 

v k.ú. Pňov 

11. Diskuse 

12. Návrh usnesení 

13. Závěr 

 

Systém hlasování: ano-ne-zdržel se, 0-0-0. 

 

K bodu 1. Starostka přivítala přítomné, zasedání bylo řádně svoláno dle Jednacího řádu (dále 

jen JŘ). Je přítomno 7 zastupitelů, zastupitelstvo je schopné usnášení. Do programu byl 

přidán bod č. 10. Program ZO byl schválen.  

Hlasování: 7-0-0 

 

K bodu 2. Ověřovateli zápisu byli dle čl. VII.,odst.5., JŘ určeni Beneš Milan a Zvěřina Jan. 

 

K bodu 3.  Zápis ZO ze dne 17.10.2022 byl ověřovateli ověřen. Protože nebyly podány žádné 

námitky, pokládá se zápis dle článku VII.odst.7 JŘ za schválený.  

Usnesení: ZO schvaluje zápis ze zasedání ZO ze dne 17.10.2022 bez připomínek. 

 

K bodu 4. Starostka seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č.9 

Dalo se hlasovat.     

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje rozpočtové opatření č.9  

 

K bodu 5. Starostka seznámila přítomné s predikovanými daňovými příjmy a provozními 

náklady obce na rok 2023. Volné prostředky byli rozděleny do jednotlivých investičních akcí 

dle návrhu rozpočtu obce Pňov-Předhradí na rok 2023.    

Dalo se hlasovat.     

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje návrh rozpočtu na rok 2023. 

 

 

 

 



K bodu 6.  Starostka informovala o nutnosti delegování nových členů ZO pro zastupování 

obce v rámci SOJP. Delegovaní jsou vždy starosta a místostarosta obce. Informovala také o 

návrhu rozpočtu SOJP na rok 2023. 

Dalo se hlasovat.     

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO deleguje Ing. Janu Bydžovskou a Jana Pavlíčka k zastupování obce 

v rámci SOJP. 

 

K bodu 7.  Starostka seznámila přítomné se žádostí Mateřské školy Pňov-Předhradí o čerpání 

šablon na asistenta pedagoga od 1.1.2023. Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje žádost Mateřské školy Pňov-Předhradí na čerpání šablon na 

asistenta pedagoga od 1.1.2023 

 

K bodu 8. Starostka spolu s Tomášem Tůmou seznámila přítomné s partnerskou smlouvou - 

Paktem starostů Podlipanska pro klima a energii – jejím přínosem obci a náklady pro obec 

s tím spojené. Proběhla diskuze. Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO pověřuje starostku k podpisu smlouvy. 

 

K bodu 9. Starostka seznámila přítomné s výpočtem vodného na rok 2023, které vychází 

z průměrných nákladů na provoz z roku 2022 a predikovaným počtem odběratelů a prodané 

vody.  Taktéž bylo nutné zohlednit i zdražení odkupu vody na straně VAK Nymburk. Od roku 

2023 musí obec zřizovat fond udržitelnosti, ten byl stanoven na 212.000,- Kč. Z důvodu 

vysokého vodného (110,- Kč) bylo využito hledisko sociálně únosné ceny a fond udržitelnosti 

byl snížen na 105.645,- Kč. Tím jsme se dostali na cenu výrazně nižší a cena vodného na rok 

2023 tedy činí 88,99,- Kč vč. DPH. Proběhla diskuze a rozbor výpočtu. 

Dalo se hlasovat.     

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje vodné na rok 2023 ve výši 88,99,- Kč vč. DPH. 

 

K bodu 10.  Starostka seznámila přítomné s žádostí o pronájem části pozemku p.č. 107/61 

v k.ú. Pňov. Jedná se o žádost od Josefa Nováka. Proběhla diskuze. Dalo se hlasovat. 

Hlasování: 7-0-0  

Usnesení: ZO schvaluje zveřejnění záměru pronájmu pozemku p.č. 107/61 v k.ú. Pňov. 

 

K bodu 11.   

 

• Dotaz, proč nezveřejňujeme informaci o pořádání honů. Vysvětleno, hlásíme 

hony konané přímo v naší obci, o víkendu byl hon na bažanty u Velimi.  

 

• Dotaz k pojízdné pekárně. Stížnost na hluk, nepořádek, parkování aut a 

nebezpečnost provozu u silnice. Proběhla diskuze a je přislíbeno dále sledovat 

situaci kolen stánku a znovu zvážit její provoz v obci.  

 

• Dotaz k realizaci chodníků. Je nutné dotáhnout stavební povolení, rozpočet celé 

akce, zjistit situaci okolo dotačních programů a také čekáme až ČEZ dokončí 

výkopy el. vedení od bazaru k ulici Opalinek.  

 

 

 

 



 

K bodu 12. Návrh usnesení byl přijat dle rozhodnutí projednávaných bodů programu.  

       

K bodu 13. Program zasedání byl vyčerpán. Starostka poděkovala všem přítomným za účast 

na ZO a ukončila zasedání v 21:30 hodin. 

 

 

 

V Pňově-Předhradí 14.11.2022 

 

 

Zapsala Ing. Jana Bydžovská  ……………………….. 

 

 

 

 

Ověřili Beneš Milan  ………………… a Zvěřina Jan  ……………………….. 

                         

 

 

 

…………………………………..                         …………………………… 

                Jan Pavlíček                             Ing. Jana Bydžovská 

               místostarosta                        starostka 


